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PROTOKÓŁ Z VI SESJI  

RADY POWIATU MIKOŁOWSKIEGO  

Z DNIA 25 WRZEŚNIA 2024 R. 

 

Obrady rozpoczęto 25 września 2024 r. o godzinie 16:00, a zakończono o godzinie 19:57 

tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.  

Obecni: Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, Mirosława Lewicka, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Marek Szafraniec, Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc. 

Nieobecni: Grzegorz Conrad, Mirosław Duży. 
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• 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik otworzył VI posiedzenie Rady Powiatu 

Mikołowskiego VII kadencji. Powitał radnych, członków Zarządu, zaproszonych gości oraz 

osoby obsługujące sesję. Wiceprzewodniczący Rady przekazał, że na sesję zostali 

zaproszeni także przedstawiciele podmiotu Scanmed S.A., jednak przesłali pismo 

informujące o nieobecności z powodu braku czasu na zapoznanie się z materiałami 

przekazanymi przez Zarząd Powiatu. Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że 

zgodnie z listą obecności na sali jest obecnych 19 radnych, czyli jest quorum, przy którym 

Rada Powiatu może obradować i podejmować prawomocne uchwały. W sesji Rady nie 

uczestniczyli Starosta Mirosław Duży oraz Przewodniczący Rady Grzegorz Conrad. 

• 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik poinformował, że kolejnym punktem jest 

przyjęcie porządku obrad. Dodał, że do Rady wpłynęły dodatkowo trzy projekty uchwał, 

stąd propozycja wprowadzenia zmiany do porządku obrad i rozszerzenie punktu 5. 

Podjęcie uchwał o następujące projekty uchwał:  
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• w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla gminy Bardo na usuwanie skutków 

powodzi - punkt g na druku nr 39, 

•  w sprawie zmiany terminu załatwienia skargi  -punkt h druk nr 40, 

•  w sprawie rozpatrzenia petycji - punkt i na druku nr 41.  

Ponadto do dwóch uchwał tj. w sprawie zmian w budżecie oraz w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej planowane jest wprowadzenie autopoprawek.  

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie dodatkowych uwag. 

 W związku z niezgłoszeniem uwag,  przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad ze zmianą. 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne ZA (19) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Mirosława Lewicka, Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, 

Michał Piwoński, Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, 

Andrzej Szafraniec, Marek Szafraniec, Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

NIEOBECNI (2): Grzegorz Conrad, Mirosław Duży 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła poszerzony porządek 

obrad. 

3. Omówienie zasad ewentualnej współpracy podmiotu Górnośląskie Centrum 

Medyczne im. prof. Leszka Gieca Śląskiego Uniwersytetu Medycznego w Katowicach 

ze Spółką Centrum Zdrowia Sp. z o.o. w Mikołowie, a w szczególności Szpitalem 

Powiatowym przy ul. Waryńskiego Mikołowie. 

Na wstępie Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik powitał przedstawicieli 

Górnośląskiego Centrum Medycznego oraz Centrum Zdrowia w Mikołowie. Podkreślił, że 

temat przyszłości szpitala powiatowego jest kluczową sprawą, mając na uwadze dobro 

mieszkańców, pacjentów oraz odpowiednią jakość świadczeń.  

Następnie poprosił o zabranie głosu zaproszonych gości. 

Przybliżenie struktury placówki oraz zasady ewentualnej współpracy podmiotu 

Górnośląskie Centrum Medyczne im. prof. Leszka Gieca Śląskiego Uniwersytetu 

Medycznego w Katowicach ze Spółką Centrum Zdrowia Sp. z o.o. w Mikołowie, a w 

szczególności Szpitalem Powiatowym przy ul. Waryńskiego Mikołowie przedstawili Pani 
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Dyrektor dr Klaudia Rogowska, Pani Dyrektor ds. Ekonomiczno – Finansowych dr 

Sabina Gruchlik oraz Pan Dyrektor ds. Lecznictwa  prof. dr hab. n. med Krystian Wita.  

Następnie przystąpiono do zadawania pytań przedstawicielom Górnośląskiego Centrum 

Medycznego w Katowicach. 

W dyskusji udział wzięli: radna Barbara Pepke, radny Adam Ficek, radny Rafał Babiński, 

radny Michał Piwoński,  radna Marta Syryjczyk, radny Henryk Stencel, wicestarosta 

Jarosław Sworzeń, radny Andrzej Szafraniec, radna Barbara Prasoł, radny Tomasz Macha, 

radny Zbigniew Długaj, radna Grażyna Nazar, radny Aleksander Tabacki, radny Adam 

Skrzypczyk, radny Piotr Zienc, sekretarz Łukasz Ryguła. 

4. Opieka senioralna w Powiecie Mikołowskim 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik poinformował, że kolejnym punktem 

porządku obrad jest przedstawienie tematu opieki senioralnej w Powiecie Mikołowskim.  

Wyżej wymieniony temat  przedstawiła w formie pokazu multimedialnego Pani Sabina 

Grzywok- Główny Specjalista ds. Polityki Senioralnej oraz Pani Elżbieta Słomka – 

Przewodnicząca Forum Seniorów Powiatu Mikołowskiego.  

Wiceprzewodniczący Rady podziękował za przedstawione informacje oraz  poprosił o 

zadawanie pytań dotyczących omawianego tematu. 

W dyskusji udział wzięli: radny Rafał Babiński, radna Marta Syryjczyk, radny Henryk Czich. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mikołowskiego na lata 2024 - 

2035 - druk nr 33 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o omówienie dwóch autopoprawek. 

Pani Katarzyna Witek – Roj Skarbnik Powiatu przedstawiła autopoprawki wprowadzone do 

projektów uchwał na druku nr 33 i 34.  

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik poprosił o opinię Komisji 

Budżetu i Mienia.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Henryk Stencel poinformował, że Komisja 

bez autopoprawek pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  

W związku z niezgłoszeniem uwag Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do 

przeprowadzenia głosowania.  
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Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mikołowskiego 

na lata 2024 - 2035 - druk nr 33 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne ZA (16) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki 

PRZECIW (1) Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/033/2024 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mikołowskiego na lata 2024 – 

2035.- 

b) zmiany budżetu - druk nr 34 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w związku z omówieniem autopoprawki 

przez Panią Skarbnik w poprzednim punkcie oraz wyrażeniem opinii przez 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Mienia poddaje pod głosowanie przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: zmiany budżetu - druk nr 34; 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA:17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne Za (17)  Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/034/2024 w 

sprawie zmiany budżetu. 
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c) udzielenie dotacji celowej dla Parafii Ewangelicko – Augsburskiej pw. św. Jana w 

Mikołowie na realizację zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków – druk nr 35 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że projekt tej uchwały pojawił się już na sesji 

dwa miesiące temu w związku z tym poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie.  

Pani Skarbnik omówiła wspomniany projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Budżetu i Mienia.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Henryk Stencel  przekazał, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  

W związku z niezgłoszeniem uwag Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do 

przeprowadzenia głosowania. 

Głosowano w sprawie: udzielenie dotacji celowej dla Parafii Ewangelicko – Augsburskiej 

pw. św. Jana w Mikołowie na realizację zadania w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków – druk nr 35 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne ZA (17) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/035/2024 w 

sprawie udzielenie dotacji celowej dla Parafii Ewangelicko – Augsburskiej pw. św. Jana w 

Mikołowie na realizację zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

d) udzielenie dotacji celowej dla Parafii Ewangelicko – Augsburskiej pw. św. Jana 

w Mikołowie na realizację zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków – druk nr 36 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik poprosił o zgłaszanie uwag.  

W związku z niezgłoszeniem - poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: udzielenie dotacji celowej dla Parafii Ewangelicko – Augsburskiej 

pw. św. Jana w  Mikołowie na realizację zadania w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków – druk nr 36 
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WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne ZA (17) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/036/2024 w 

sprawie udzielenie dotacji celowej dla Parafii Ewangelicko – Augsburskiej pw. św. Jana w 

Mikołowie na realizację zadania w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

e) zmiany Uchwały Nr LXIV/378/2024 Rady Powiatu Mikołowskiego z dnia 28 lutego 

2024 r. w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Mikołowskiemu w roku 2024 – druk nr 37; 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik poprosił o opinię Komisji Budżetu i Mienia 

oraz Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Henryk Stencel przekazał, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Zbigniew Długaj poinformował 

o pozytywnej opinii Komisji. 

W związku z niezgłoszeniem uwag Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr LXIV/378/2024 Rady Powiatu Mikołowskiego z 

dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Mikołowskiemu w roku 2024 – druk nr 37 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne ZA (17) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec. 
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Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/037/2024 w 

sprawie zmiany Uchwały Nr LXIV/378/2024 Rady Powiatu Mikołowskiego z dnia 28 lutego 

2024 r. w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Mikołowskiemu w 

roku 2024. 

f) przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu Mikołowskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025” – druk nr 

38. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik poprosił o opinię Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Zbigniew Długaj poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały.  

W związku z niezgłoszeniem uwag Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu Mikołowskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025” – druk nr 38 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne ZA (17) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/038/2024 w sprawie 

przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu Mikołowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025”. 

g) udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Bardo na usuwanie skutków powodzi - 

druk 39 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Budżetu i Mienia.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i  Mienia przekazał, że Komisja została 

poinformowana, że będzie taka uchwała, ale ze względu na brak przygotowanego druku, 

nad tym zagadnieniem nie głosowała.  

W związku z niezgłoszeniem uwag Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Bardo na usuwanie 

skutków powodzi - druk 39 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne ZA (16) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki 

PRZECIW (1) Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/039/2024 w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Bardo na usuwanie skutków powodzi. 

h) zmiany terminu załatwienia skargi - druk 40 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik poprosił o komentarz Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marta Syryjczyk poinformowała, że 

skarga mieszkańca Orzesza skierowana była do dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg i 

dotyczyła sygnalizacji świetnej, natomiast do Komisji  trafiła skarga w związku ze zbyt 

długim terminem odpowiedzi. Pan dyrektor wystosował odpowiednie pismo, potem po 

analizie sytuacji i akceptacji policji, udzielił drugiej odpowiedzi. Natomiast komisja planuje  

spotkanie dyrektorem PZD celem wysłuchania jego stanowiska w sprawie złożonej skargi  i 

w związku z prosi o wyznaczenie 30 października jako nowego terminu załatwienia skargi.  

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag. W związku z brakiem uwag 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zmiany terminu załatwienia skargi - druk 40 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne ZA (17) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/040/2024 w 

sprawie zmiany terminu załatwienia skargi. 

i) rozpatrzenia petycji - druk 41 

Pan Wiceprzewodniczący Tadeusz Marszolik poprosił o komentarz Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i petycji  Marta Syryjczyk poinformowała, 

że petycja, która wpłynęła do Komisji dotyczyła nagrywania i udostępniania 

audiowizualnego rejestru ze spotkań komisji. Komisja poprosiła o opinię Zarząd Powiatu. 

Zarząd  Powiatu ze względów finansowych negatywnie zaopiniował. W związku z 

powyższym Komisja poprosiła o opinię prawną, czy jest obowiązek nagrywania posiedzeń 

Komisji  i udostępniania. Zgodnie z otrzymana opinią prawną nie ma takiego obowiązku, w 

związku z tym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje do Rady o odrzucenie petycji.  

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag. 

W związku z brakiem uwag poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia petycji - druk 41 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne ZA (16) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Michał Piwoński, Barbara Prasoł, 

Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, Janina Szołtysek, 

Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Barbara Pepke 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr VI/041/2024 w 

sprawie rozpatrzenia petycji. 
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6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Marszolik poinformował, że protokół z V 

sesji Rady był dostępny na platformie esesja.pl. Poprosił o zgłaszanie uwag.  

W związku z niezgłoszeniem uwag przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

WYNIKI GŁOSOWANIA: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne ZA (17) Rafał Babiński, Henryk Czich, Zbigniew Długaj, Adam Ficek, 

Tomasz Macha, Tadeusz Marszolik, Grażyna Nazar, Barbara Pepke, Michał Piwoński, 

Barbara Prasoł, Adam Skrzypczyk, Henryk Stencel, Marta Syryjczyk, Andrzej Szafraniec, 

Janina Szołtysek, Aleksander Tabacki, Piotr Zienc 

NIEOBECNI (4) Grzegorz Conrad, Mirosław Duży, Mirosława Lewicka, Marek Szafraniec 

• 7. Informacje Przewodniczącego Rady. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Marszolik poinformował, że: 

• Wystosowano pismo do Burmistrza Łazisk Górnych o zorganizowanie debaty 

dotyczącej przyszłości Elektrowni Łaziska i Kopalni KWK Bolesław Śmiały  z 

udziałem posłów na Sejm, Senatorów, Europarlamentarzystów wywodzących się z 

naszego okręgu wyborczego oraz radnych Sejmiku Śląskiego. 

• Wpłynął do Rady apel Rady Powiatu Tarnogórskiego z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

dotyczący zmian w systemie finansowania jednostek samorządu terytorialnego, który 

został zamieszczony radnym w systemie esesja. 

• W związku z przekazaną na poprzedniej sesji Rady informacją o zorganizowaniu 

nadzwyczajnej sesji Rady na temat dalszego funkcjonowania szpitala powiatowego -  

część radnych zwróciła się o wyznaczenie innego terminu, gdyż zaproponowany 

termin im nie odpowiadał. W związku z powyższym temat dalszego funkcjonowania 

szpitala powiatowego zostanie omówiony na kolejnej zwyczajnej sesji tj. w dn. 30 

października br. Ponadto przedmiotem tej sesji będzie:  

•  informacja o realizacji zadań oświatowych za rok 2023/2024, w tym o wynikach 

egzaminu ósmoklasisty, maturalnego i egz. zawodowych; 

• - informacja o naborze uczniów do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez 

Powiat Mikołowski w roku szkolnym 2024/2025; 

• - analiza oświadczeń majątkowych. 
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Podziękował za uwagę. 

• 8. Informacje Starosty. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik poprosił, aby informacje Starosty 

przedstawił Wicestarosta. 

Wicestarosta Jarosław Sworzeń poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się 

5 posiedzeń Zarządu, w trakcie których podjęto następujące decyzje: 

1. Wprowadzono zmiany w budżecie powiatu w zakresie upoważnień udzielonych przez 

Radę Powiatu. 

2. Podjęto uchwały w sprawie: 

• ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku dla Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19-Rządowy Program Odbudowy Zabytków, 

• wyboru oferty na realizację programu profilaktyki zdrowotnej pn.: „Wygraj z boreliozą – 

Zbadaj się” (realizatorem zostało Centrum Zdrowia w Mikołowie Sp. z o.o.) oraz powołano 

Radę ds. Programu polityki zdrowotnej w składzie: Grażyna Nazar, Aleksandra Łataś-

Makuch, Alicja Lisiecka. 

3. Podjęto decyzje o: 

• rozpoczęciu procedury zakupu nieruchomości z przeznaczeniem na dom dziecka dla 14 

wychowanków placówek opiekuńczo-wychowawczych prowadzonych przez powiat, 

• uruchomieniu rezerwy kryzysowej na cele zarządzania kryzysowego w kwocie 40 000 zł 

tytułem pokrycia wydatków związanych z burzami oraz gwałtownymi i niebezpiecznymi 

zjawiskami pogodowymi mającymi miejsce w dniach 13.09-15.09.2024 r. na terenie powiatu 

mikołowskiego, 

• wprowadzeniu nowego zadania inwestycyjnego pn.: „Zabudowa radarowych wyświetlaczy 

prędkości w pasie dróg powiatowych Powiatu Mikołowskiego”, 

4. Przyjęto: 

• protokół z kontroli przeprowadzonej w placówkach opiekuńczo-wychowawczych przez 

PCPR w Mikołowie z/s w Łaziskach Górnych oraz zatwierdzono zalecenia pokontrolne, 

• sprawozdanie z realizacji polityki senioralnej, 

• 7 projektów uchwał Rady Powiatu oraz 2 autopoprawki uchwał budżetowych. 

5. Dnia 3 września 2024 r. w siedzibie Starostwa Powiatowego w Mikołowie odbyło się 

spotkanie z panem Jerzym Szafranowiczem – Podsekretarzem Stanu w Ministerstwie 

Zdrowia. Celem spotkania było omówienie planów MZ związanych z funkcjonowaniem 
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systemu ochrony zdrowia i jego dalszego finansowania oraz przyszłość Centrum Zdrowia w 

Mikołowie sp. z o.o. 

6. Dnia 23 września 2024 r. odbyła się Komisja Bezpieczeństwa działająca przy Staroście 

Mikołowskim. 

7. Dnia 24 września 2024 r. miały miejsce uroczyste obchody 50-lecia Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Mikołowie. 

8. W dniach 27.09.-29.09.2024 r. gościmy Komitet Partnerski Reńskiego Powiatu Neuss. 

Podziękował za uwagę 

• 9. Wolne głosy, wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

• Radny Henryk Stencel poprosił, by spotkanie dotyczące przyszłości szpitala 

powiatowego odbyło się 9 października br. – w razie gdyby pojawiły się ewentualne kwestie 

do omówienia to,  będzie  czas do ich rozważenia do czasu następnej sesji Rady Powiatu. 

Ponadto pojawiła się prośba, żeby sztab prawniczy przygotował aspekt ewentualnego 

przekazania szpitala do Górnośląskiego Centrum Medycznego w Katowicach Ochojcu.  

• Pani Anna Wierzbica radca prawny odpowiedziała, że tutaj konieczna jest opinia 

prawników obsługujących Centrum Zdrowia sp. z o.o. w Mikołowie.  

• Radny Henryk Stencel dodał, by zostało to ustalone z Zarządem Powiatu i żeby 

taka opinia prawna została przygotowana. 

• W dalszej kolejności Radny Tomasz Macha złożył interpelację dotyczącą poprawy 

bezpieczeństwa na ulicy Ogrodowej w Łaziskach Górnych w związku z nadmierną 

prędkością poruszających się tam pojazdów. Zwrócił się również z prośbą o uzupełnienie 

na BIP-ie  informacji dotyczącej klubów radnych. 

• Następnie Pan Andrzej Szafraniec złożył wniosek, aby Zarząd Powiatu dokonał 

analizy plusów i minusów przekazania szpitala powiatowego w celu przedstawienia radnym 

konkretnej propozycji – rekomendacji Zarządu.  

• W dyskusji udział wzięli: Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Marszolik, 

Wicestarosta Jarosław Sworzeń, radna Barbara Prasoł, radny Tomasz Macha. 

• W następnej kolejności radna  Barbara Pepke złożyła zapytanie dotyczące ulicy 

Głównej w Wyrach. Poinformowała, że mieszkańcy zwracają uwagę, że na chodnikach są 

nierówności, zapadliska, które są niebezpieczne i mogą spowodować, że ktoś może się 

potknąć. Chodniki powinny być równe, żeby były bezpieczne, zwłaszcza w miejscach, gdzie 

stały niegdyś usunięte drzewa. Co więcej, mieszkańcy pytają również o nasadzenia 
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nowego drzewostanu wzdłuż tej ulicy i zapewniają, że swego czasu ówczesny Zarząd 

Powiatu decydując o wycince drzew rosnących wzdłuż ulicy Głównej w Wyrach, obiecywał 

nowe nasadzenia.  

• Radna Barbara Pepke dodała, że najważniejsza jest rewizja chodników, zwłaszcza 

w okolicy ze skrzyżowaniem z ulicą Puszkina. 

• Drugie zapytanie zgłoszone przez radną Barbarę Pepke dotyczyło lokalizacji 

urządzenia telekomunikacyjnego na ścianie frontowej kościoła w Wyrach, a mianowicie czy 

możliwe jest, aby instalacja tego urządzenia odbyła się po wydaniu pozwolenia przez 

Starostwo Powiatowe oraz czy możliwe jest, że nikt nie konsultował lokalizacji tego 

urządzenia.  

• Wicestarosta Jarosław Sworzeń odpowiedział, że wystosowano pismo do firmy 

Orange w celu zmiany lokalizacji tego urządzenia. Zostało wydane pozwolenie na instalację 

bardzo małej części, która nie naruszałaby poczucia estetyki. Pan Wicestarosta dodał, że 

firma Orange postawiła to bez wiedzy Wydziału Mienia tut. starostwa. 

• Trzecie zapytanie zadane przez radną Barbarę Pepke dotyczyło oświetlenia na 

skrzyżowaniu z drogą wojewódzką nr 928 jeśli chodzi o newralgiczne skrzyżowanie, a 

mianowicie wyjazd z drogi nr 928 na DK 81 jakie mogłoby się pojawić w trakcie inwestycji 

wojewódzkiej na drodze nr 928. 

• Wicestarosta Jarosław Sworzeń odpowiedział, że rozezna temat w Powiatowym 

Zarządzie Dróg. 

• Następnie Radny Aleksander Tabacki zwrócił uwagę, że w trakcie walki z wodą 

jaka miała miejsce w czasie ostatnich bardzo intensywnych opadów deszczu, nastąpiło 

udrażnianie przepustu pod rondem na ulicy Wawrzyńca, Bukowiny i Wiosny Ludów w 

Orzeszu. W związku z powyższym pozostały w tym miejscu śmieci co spowoduje, że w 

trakcie kolejnej większej ulewy zostanie to zmyte z powrotem do przepustu. W związku z 

tym zawnioskował o poinformowanie Powiatowego Zarządu Dróg o koniecznej interwencji 

w tej sprawie.. 

• Wicestarosta Jarosław Sworzeń odpowiedział, że zostały przeznaczone na tego 

rodzaju działania środki z rezerwy kryzysowej oraz że będzie się w tej sprawie kontaktował 

z Powiatowym Zarządem Dróg. 

• Radny Adam Ficek zapytał o ramowy program wizyty delegacji z powiatu Neuss.  

• W odpowiedzi na zapytanie radna Grażyna Nazar etatowy członek Zarządu 

odczytała plan wizyty. 
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Wiceprzewodniczący Rady  Piotr Zienc zwrócił się do Zarządu z następującymi 

pytaniami: 

• po pierwsze czy w świetle wszystkich dotychczasowych materiałów i rozmów firma 

Scanmed, która została zaproszona na sesję, a się na niej nie pojawiła, jest nadal brana 

pod uwagę i jeśli tak - czy nie będzie to blokowało wcześniejszych rozwiązań.  

• po drugie czy na spotkanie 9 października Zarząd przygotuje projekt rozwiązania 

alternatywnego. 

W dyskusji udział wzięli Pan Wicestarosta Jarosław Sworzeń, Pani Grażyna Nazar, Pani 

Janina Szołtysek. 

Radny Tomasz Macha zadał pytanie dotyczące chodnika na ulicy Łącznej w Mikołowie- 

Mokrem, a mianowicie poinformował, że jest fragment gdzie nie ma chodnika. 

Mieszkańcy pytają czy już definitywnie została zakończona inwestycja, ponieważ ta część 

gdzie nie ma chodnika jest bardzo często uczęszczana przez dzieci, które chodzą do 

szkoły. 

Drugie zapytanie radnego Tomasza Machy dotyczyło ławki na ulicy Nowy Świat. 

Intensywne opady spowodowały podmycie tej ławeczki przez co jest bardzo chwiejna, 

stąd prośba o mocniejsze wkopanie ławki oraz zamontowanie oparcia. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

Wiceprzewodniczący Rady zamknął obrady VI sesji Rady Powiatu Mikołowskiego. 

Protokołowała: Monika Sywak 

 

 

         Wiceprzewodniczący 

         Rady Powiatu Mikołowskiego 

 

         Tadeusz Marszolik 

 

Załącznikiem do protokołu jest nagranie dostępne na  

https://powiat_mikolow.bip.gov.pl/transmisje-na-zywo-z-sesji-rady-powiatu/transmisje-na-

zywo-z-sesji-rady-powiatu-mikolowskiego.html 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


